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1.  Voorwoord 

De winter ligt weer achter ons en de lente is weer op komst, een goede reden om 

uit onze winterslaap te komen.  Als bestuur hebben we toch een drukke periode 

achter de rug waarover wij u middels deze nieuwsbrief graag willen informeren. Er 

is veel gebeurd bij onze gezamenlijke vereniging VGPME. Daarnaast heeft onze 

penningmeester ook niet stilgezeten en heeft zich volledig gestort op een nieuw 

leden- en boekhoudsysteem voor de vereniging.  

De nieuwsbrief zelf heeft ook weer wat aanpassingen ondergaan en we hopen dat 

de artikelen u aanspreken.   
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3. Van de Voorzitter 

 

Beste leden,  
 
Wij hopen dat U erg genoten heeft van de kerstdagen met uw dierbaren en een mooie jaarwisseling heeft 
gehad! En dat u gedurende die dagen een rustpunt heeft gevonden in deze momenteel wel heel woelige en 
verhardende wereld. Ik hoop van harte dat u daarbij ook nog tijd gevonden heeft om wat te lezen en u te 
verpozen met de treffende gedichtjes en teksten in ons prachtige VG-Océ 25-jarig jubileumboekje.  
 
Wij zijn er apetrots op dat we dat nog voor de kerstdagen bij alle leden van de vereniging hebben kunnen 
bezorgen; via de post of door onze bestuursleden en vrijwilligers, door weer en wind, persoonlijk bij u in de 
bus gedaan. Dat was nog een hele klus zoals u in deze nieuwsbrief kunt lezen; maar zeer de moeite waard 
om daarmee het jubileumjaar fraai af te sluiten. Hulde daarvoor en veel dank aan al onze vrijwilligers en 
medebestuursleden, die dat met zoveel inzet en liefde hebben gedaan. Hopelijk was dat voor u, als u niet op 
onze ALV was, dan ook een aangename verrassing.  
Wij zijn overigens razend benieuwd naar uw reacties op het boekje met de gebundelde Océ-gedichten van 
John Roijackers. Laat ons via de mail info@vgoce.nl alstublieft weten wat u ervan vindt. 
 
John Roijackers heeft jammer genoeg vlak voor de kerst onverwacht een zware openhartoperatie moeten 
ondergaan in Maastricht en is thans thuis, zowel lichamelijk als geestelijk, aan het revalideren van de 
plotselinge zware ingreep. Dat was schrikken. Ik heb hem voor de operatie nog mogen bezoeken in het 
VieCuri ziekenhuis in Venlo om hem namens u allen veel sterkte te wensen. Wij wensen hem nu tevens een 
heel voorspoedig herstel. 
 
Intussen zitten we alweer in de 2e maand van 2024 en zijn naast de normale bestuurstaken bezig met de 
voorbereiding van het bezoek aan het Canon Customer Experience Center (CEC) op 1 maart a.s. De 
uitnodiging heeft u inmiddels ontvangen. Wij hopen dat weer velen van u van de partij kunnen zijn om de 
huidige indrukwekkende producten van Canon Production Printing in levenden lijve te kunnen zien en de 
werking ervan te ervaren.  
  
Jo Feron, onze penningmeester, heeft inmiddels de jaarrekening van 2023 opgemaakt; die, zoals wij op de 
Jubileum ALV al hebben gemeld, door het sterk gestegen aantal reizen en natuurlijk onze jubileumactiviteiten 
sluit met een flink nadelig saldo.  Dit hebben wij gelukkig uit onze ruime algemene reserve kunnen dekken. 
De kascontrole-commissie is nu aan zet om te controleren of alles in de boekhouding juist is verantwoord. 
Onze boekhouding en ledenadministratie zal in 2024 worden overgezet naar een nieuw online-
softwaresysteem van Visma. 
 
De samenwerking binnen het huidige bestuur en de verenigingsraad van de VGPME loopt al enige tijd niet 
zoals door ons wordt gewenst. Wij zijn momenteel samen met de VG Siemens in gesprek met een delegatie 
van de Verenigings Raad  van de VGPME om in de situatie verandering te brengen en hopen u daarover 
binnenkort te kunnen berichten. De samenwerking over de uitoefening van het hoorrecht loopt gelukkig wel 
goed; wij wachten thans op een concept transitieplan van de sociale partners om dat te kunnen beoordelen 
en onze inbreng te kunnen leveren. 
Recent hebben ik en andere leden van de pensioencommissie van de VGPME deelgenomen aan een 
Webinar van de Koepel Gepensioneerden om ons voor te bereiden op de beoordeling van dat transitieplan. 
Al met al een ingewikkelde toestand. Wij wachten overigens ook met spanning op de uitkomst van de 
formatiebesprekingen, waarbij de Wet toekomst pensioenen onderdeel is van het te smeden regeerakkoord.  
“Invaren of “ingroeien” is de vraag aangespannen door Agnes Joseph van NSC, waarover u in de kranten en 
andere media al veel heeft kunnen lezen en/of horen.          
 
Wat de politieke uitkomst ook moge zijn; wij blijven ons inzetten voor uw pensioen en om voor u een 
waardevolle vereniging te blijven waar u graag lid van bent.  
 
Gerco Wilbrink 
 

mailto:info@vgoce.nl
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4. De tijd staat niet stil in Venlo 

 

De oplettende lezer heeft het mogelijk al gezien op de voorpagina, we 

hebben ons Jubileum logo weer aangepast naar het oude vertrouwde logo.  

Echter vinden wij, ook na overleg met oud bestuurders, dat de vereniging 

met onze roots bij het voormalige Océ de huidige bedrijfsontwikkelingen in de tijd niet kunnen negeren. 

Inmiddels worden recent gepensioneerden vanuit Canon Production Printing met historie bij Océ lid. Maar 

daarnaast willen we medewerkers welke alleen gewerkt hebben bij Canon Production Printing en niet meer 

de Océ tijd hebben meegemaakt ook als gepensioneerden laten toetreden tot onze vereniging.  

Met dit in het achterhoofd zijn we van mening dat we dit jaar willen nadenken of en zo ja hoe, we onze 

vereniging kunnen aanpassen zodat onze doelstelling en statuten in lijn komen met deze ontwikkelingen. 

Hiermee denken we dat dit meer recht doet aan onze vereniging die zich wil inzetten voor de belangen van 

zowel gepensioneerden van Océ als ook van Canon Production Printing. In onze volgende Algemene Leden 

Vergadering zullen we hier verder bij stilstaan.  

 

 

5. Het Jubileumboekje (achter de schermen) 
 

We hopen dat u allen al heeft kunnen genieten van ons jubileum boekje 

waaraan we met plezier hebben gewerkt. Toch bleek het idee tot 

uitvoering brengen meer te behelzen dan we van te voren hadden 

verwacht. Graag willen we u even meenemen in onze belevenissen om 

zo ver te komen.  Natuurlijk was het digitaliseren van de oude boekjes 

van John een pittige klus. Naast inscannen van alle pagina’s en 

vervolgens alle scanfouten te herstellen bleek ook het indelen nogal wat 

werk te zijn. We wilden de structuur van het origineel aanhouden maar 

ook zorg dragen dat de gedichtjes niet over twee pagina’s verdeeld 

zouden worden; daardoor zijn niet alle pagina’s even groot. Ook de 

omslag en uitvoering van het boekje was voor ons als leek een kleine 

ontdekkingsreis. Gelukkig was onze drukker geduldig en behulpzaam 

echter moesten we rekening houden met een strakke deadline. Vanwege 

kosten moesten de boekjes in Litouwen worden gedrukt en dat 

betekende een lange doorloop tijd en de ALV datum stond vast. 

Gelukkig hebben we alles op tijd kunnen aanleveren en zou de levering 

pas een dag voor de ALV gaan plaatsvinden. Spontaan hadden we nog 

aangeboden ze eventueel te komen ophalen, maar dat was gelukkig 

achteraf niet nodig. Keurig op tijd kregen we bericht dat de boekjes 

zouden worden afgeleverd en dacht ik nog even te helpen met dragen.  

Totaal niet nagedacht over de hoeveelheid stond de volgende dag een 

grote vrachtwagen in de straat en deze leverde op een pallet ruim 400 

kg boekjes af. U snapt, dat was even schrikken. Gelukkig kon Gerco 

zoals gepland het eerste exemplaar uitreiken aan John en konden we de 

aanwezigen op de laatste ALV na afloop een boekje meegeven  

Iedereen blij, tot we ons realiseerden dat we de overige nog moesten 

versturen.   

Een kubieke meter en 415 Kg zwaar  
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Dat doe je dan toch even ? Nou, zo simpel ging dat niet.  Hoe gaan we 

het doen, per post en wat moeten we dan doen. Te beginnen met het 

gegeven dat het niet los kon, immers ruim 600 boekjes in een 

brievenbus stoppen is veel te duur en was dus geen optie, dan maar 

over naar de bulkpost. Vele dozen bubbeltjes enveloppen bleken nodig 

om de boekjes goed te verpakken maar ook een kleine 2000 stickers. 

Na bedenken van een strategie en een middagje inpakken van boekjes 

samen met een kaartje, om vervolgens de verschillende stickers te 

plakken op de enveloppen. Daarna uitsorteren op wel of niet met de 

post en vervolgens daarmee 7 postzakken te vullen. Daarna ook nog 

enkele honderden boekjes in dozen verdeeld, die we als bestuur en 

met hulp van enkele vrijwilligers zelf wel zouden rondbrengen.  We 

hebben rondgelopen, gereden en gefietst en niet alleen in Venlo maar 

ook in vele dorpen.  Dat 

tot slot het afleveren van 

de zakken bij de Post 

nog tot een verrassing 

zou leiden hadden we 

niet ingeschat. Bij Marij 

hebben de zakken nog 

dagen hoog opgestapeld gelegen alvorens deze uiteindelijk 

konden worden opgehaald door PostNL om te worden 

verzonden door het land. We verwachten daarom dat u allen  

een boekje heeft ontvangen en bedanken iedereen die heeft 

meegeholpen bij de bezorging om deze klus te klaren.  

We hopen dat u inmiddels heeft genoten van de pakkende en 

leuke gedichtjes die mogelijk toch wat plezierige herinneringen 

bij u naar boven halen. We hebben het graag gedaan. 

 

 

6. Oud-bestuurders Lunch 
 

 Uitnodiging lunch oud-bestuursleden en bestuur VG-Océ 15 december 2023  

Beste Noud, Joep, Frank, Hub, Otto, Jeu, Faas, Jan, Ton, Hans en Henk,  

Het bestuur van de VG-Océ nodigt jullie van harte uit voor een lunch ter 

gelegenheid van het 25-jarig jubileum van onze vereniging. Helaas is niet 

iedereen van de oud-bestuursleden en het bestuur in de gelegenheid om 

aanwezig te zijn.  

Dat onze vereniging nu nog altijd bestaat is mede te danken aan alle 

inspanningen in de afgelopen 25 jaar waaraan jullie allen een steentje 

hebben bijgedragen.  

Jullie worden verwacht op vrijdag 15 december 2023 tussen 12.00 en 

12.30 uur bij Brouwersplaats, Parade 5e, 5911 CA Venlo. 

https://www.brouwersplaats.nl/  

Bestuur VG-Océ  

Gerco, Martin, John, Jo, Henk, Rob en Marij 

   Waar liggen de boekjes van Tegelen ? 

         Productie stickers plakken  
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Jubileum-lunch (oud)bestuursleden VG-Océ 

Door Noud Immers  

Ter gelegenheid van  het 25-jarig jubileum van onze vereniging 

heeft het bestuur op 15 december jl.de oud-bestuursleden 

uitgenodigd voor een lunchbijeenkomst. 10 Oud-bestuursleden 

hebben die uitnodiging toen met genoegen aangenomen. De 

gemiddelde leeftijd van de groep oud-bestuurders was 81; de 

jongste 75, de oudste 86. Overigens allemaal "patiënten" die 

(in het ergste geval) bijna 14 jaar (vanaf 2009 tot 2023) 

verstoken zijn geweest van enige indexering van hun pensioen 

en daarmee meer dan 30% hebben ingeleverd; daarover was 

echter geen geklaag te horen (kennelijk waren ze inmiddels 

gewend geraakt aan een over de jaren heen onveranderd 

pensioen). 

We kunnen terugzien 

op een geslaagde en 

gezellige bijeenkomst 

waarop iedereen, en 

dat hoort bij deze 

leeftijd, zijn (wel en) 

wee aan elkaar kwijt 

kon. 

 

 

 

 

 

 

7. Voorlopig programma 2024  
 

De ALV data voor 2024. 

 
De twee Algemene ledenvergaderingen zullen in 2024 op verzoek van diverse leden niet meer gehouden 
worden op de vaste donderdagen. We hebben besloten om de voorjaarsvergadering in het vervolg op een 
woensdag en de najaarsvergadering op donderdag te houden. We hopen hiermee tegemoet te komen aan 
de wensen van onze leden.   
De volgende Algemene ledenvergaderingen zijn gepland:  

 

- De voorjaars ALV op woensdag 17 april. 
 
- De najaars ALV op donderdag 21 november. 

 
 
 

http://jl.de/
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Bezoek Canon Experience Centre (CEC) op vrijdagmiddag 1 maart. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Canon Production Printing heeft het mogelijk gemaakt dat we een kijkje kunnen gaan nemen in het Canon 
Experience Centre waar u de nieuwste producten werkend kunt zien. U zult daarbij versteld staan van de 
huidige nieuwe ontwikkelingen op printer gebied en ondersteunende software. Vakkundige uitleg bij de 
verschillende applicaties wordt verzorgd door medewerkers van Canon Production Printing. 
Voor deze activiteit heeft u zich moeten aanmelden, zoals in de nieuwsflits van 2 februari 2024 is 
aangegeven.  
 
 
Najaars activiteit.  
 
We denken nog na over een 2e activiteit in de loop van het najaar, dus we houden u zeker op de hoogte.  
 
 

 

8. Nieuws van VGPME  
 

 

Uit de Pensioen commissie. 

Hoorrecht Wet toekomst pensioenen (Wtp) 

Door de nog steeds voortdurende discussie tussen vakbonden en werkgevers (sociale partners) over het al 

of niet pensioengevend maken van de ploegentoeslag ligt er nog altijd geen concept transitieplan op tafel. 

De verwachting is thans dat dit transitieplan ergens in maart wordt opgeleverd. Wij zullen dan onze tijd 

claimen om dit plan goed te bestuderen en om onze visie hierop goed te kunnen beargumenteren. 

Pas dan kunnen wij daarover in het kader van het wettelijk toegekende hoorrecht voor gepensioneerden in 

de pensioencommissie van de VGPME onze mening vormen en doorgeven aan de sociale partners.  

  
Ontwikkelingen in de vereniging VGPME.   
Zoals u in het voorwoord van onze voorzitter heeft kunnen lezen verloopt de samenwerking in de vereniging 

VGPME niet zoals we dat graag zouden zien. Door de verschillen in structuur tussen ons als lid verenigingen 

en de VGPME zelf met ca 3000 individuele leden, is er vaak verschil van inzicht en tempo om dingen aan te 

pakken. De oude wens van de VGPME om gezamenlijk op te gaan in één landelijke vereniging kunnen en 

willen wij als aangesloten verenigingen niet honoreren. Onze insteek is altijd geweest om de samenwerking 

te gebruiken om de maximale inspraak te kunnen hebben bij PME als het gaat om informatie en communicatie 

en de belangen te behartigen bij de invoering van de nieuwe pensioenwet.  
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We zijn blij met het overleg met PME en waarderen zeer dat Dhr. Eric Uijen zowel bij Siemens en bij ons 

regelmatig op de ALV aanwezig wil zijn om een presentie te houden. Dat neemt niet weg dat de belangen in 

de vereniging botsen en verschil in visie nadrukkelijk aanwezig is. Momenteel is er druk overleg en komen er 

voorstellen over en weer om uit deze impasse te komen, immers dat blijft ons gemeenschappelijk doel.  Deze 

organisatorische problemen staan een constructieve werkwijze van de pensioencommissie gelukkig niet in 

de weg. Deze commissie bestaande uit een afvaardiging vanuit de verschillende verenigingen heeft 

uitstekend werk verricht en, zoals hierboven is aangegeven, staat te popelen om de resultaten en het 

transitieplan van de sociale partners te kunnen inzien en te becommentariëren. We hebben er dan ook het 

volste vertrouwen in dat deze commissie in de komende periode ervoor zal zorgen dat we in de transitie naar 

een nieuw pensioenstelsel het maximale voor de gepensioneerden zullen kunnen realiseren. Voor de 

duidelijkheid; dit zouden we als VG-Océ alleen niet kunnen bereiken.  

Wij houden derhalve goede moed dat we in het belang van ons allen, de bestuursproblemen kunnen oplossen 

en zullen u daarvan op de hoogte houden.     

 

 

9. Van de Penningmeester 
 
 
Contributie en Begroting 2024 
 
In de ALV van 23 november 2023 is de contributie voor 2024 ongewijzigd vastgesteld op € 7.50 per jaar. 
Tevens verleende de vergadering goedkeuring aan de voorgestelde begroting voor 2024.  
 
Financieel resultaat 2023 
 
Inmiddels zijn de boeken voor het jaar 2023 gesloten. De jaarcijfers zijn opgesteld en gereed gezet voor 
controle door de Kascontrolecommissie. Cijfers en controle worden tijdens de voorjaars-ALV op woensdag 
17 april gepresenteerd en toegelicht. 
 
Nieuwe administratieve software 
 
Zoals eerder gecommuniceerd, wordt ons huidige 
boekhoudpakket Davilex vervangen door een nieuw 
pakket, Visma Cash-Leden. Nu de laatste jaarafsluiting 
in Davilex is voltooid, kan de overgang naar het nieuwe pakket in gang gezet worden. Het streven is om de 
facturatie en de inning van de contributie voor 2024 vanuit het nieuwe systeem te verzorgen. Ook het 
complete ledenbestand zal naar de nieuwe omgeving worden overgezet. 
 
Ledenbestand 
 
Regelmatig constateren we dat adresgegevens niet altijd aan de vereniging worden doorgegeven. Zo ook 
bijvoorbeeld onlangs bij de bezorging van het jubileumboekje. Vaak wordt gesteld “we hebben dat toch 
doorgegeven” en bedoeld worden dan PME en/of CPP. Vanwege privacy wetgeving kunnen deze 
organisaties geen persoonlijke gegevens met ons delen. Daarom dus ook op deze plek nogmaals het verzoek 
om adreswijzigingen (ook emailadressen) specifiek aan onze vereniging door te geven. Bent u onlangs 
verhuisd of heeft onlangs een nieuw emailadres gekregen, check dan even of u de wijziging ook aan ons 
heeft doorgegeven.  
Middels onze website kunt u met deze link Wijziging privé gegevens uw aanpassingen zelf eenvoudig aan 
ons doorgeven.  Zo houden we gezamenlijk het ledenbestand up-to-date. 

 

https://vg-oce.nl/index.php/wijziging-prive-gegevens
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10.  Ledenwerving 

 

Door de wet op de privacy kunnen wij geen informatie meer krijgen vanuit Canon of PME over voormalige 
medewerkers. Daarom is onze vereniging steeds op zoek naar nieuwe leden c.q. oud-collega’s. Gezien het 
aantal gepensioneerden van Océ, respectievelijk Canon Production Printing, is er nog een grote vijver om uit 
te vissen.  
 
Bedenk dat iedereen die bij Océ of CPP heeft gewerkt en pensioen ontvangt van PME, lid kan worden. 
 

Wij doen daarvoor een beroep op onze leden om mee te kijken naar oud-collega’s onder de familie, vrienden 

en kennissen. Men moet wel aan de voorwaarden voldoen zoals vermeld op de pagina Lidmaatschap van 

deze website. 

 

Daarbij kan een flyer behulpzaam zijn. Wij hebben die voor dit doel opgesteld. U vindt hem hier op onze 

website.  Wijs de aangesproken persoon op deze flyer of druk hem af en geef hem door. 

 

Ook deze nieuwsbrief kan daar natuurlijk goed bij helpen en ieder nieuw lid ontvangt het prachtige boekje! 

 

Onze vereniging wordt er beter van, dank u wel. 

 

 

11. Aardigheden 

 
Uit het boekje van John Roijakkers.  

 

https://vg-oce.nl/index.php/lidmaatschap
https://vg-oce.nl/images/VGO/2023%20Flyer%20VG-Oce%20A4.pdf
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12. Mededelingen  
 

Het verzenden van uitnodigingen en nieuwsbrieven is arbeidsintensief maar vooral 

ook kostbaar door de bijkomende verzendkosten. Om de kosten te drukken en 

daarmee de contributie zo laag mogelijk te houden willen we bij voorkeur alles per 

e-mail naar u versturen. Wij verzoeken u dan ook vriendelijk indien dat nog niet is 

gebeurd ons uw e-mail adres ( of dat van uw zoon/dochter of eventuele een andere 

contactpersoon ) aan ons door te geven via info@vg-oce.nl.   

 

Machtiging tot automatische incasso.  

De vereniging streeft ernaar de contributie te innen in maart/april door middel van 

automatische incasso. Inmiddels heeft ruim 80% (!) van de leden de vereniging 

gemachtigd tot automatische incasso. Mocht u zo’n machtiging nog niet verstrekt 

hebben, dan is het verzoek om dat alsnog te doen via het formulier op onze 

website. Een machtiging is voor u en voor de vereniging van voordeel ! 

 

Ledenadministratie.  

Voor de facturatie van de contributies wordt het ledenbestand gebruikt. Voor een 

foutloze facturatie en inning van contributies is een up-to-date ledenbestand 

noodzakelijk. Heeft u wijzigingen in woonadres en/of e-mailadres, graag de 

vereniging hierover informeren. Dat kan telefonisch of via het formulier op de 

website. Ook kennisgeving van overlijden graag direct aan de vereniging, 

aangezien vanuit het pensioenfonds en de voormalige werkgever deze informatie 

niet meer wordt verstrekt. 

 

Ledenvoordeel. 

We hebben gevraagd aan CPP of het mogelijk zou zijn om kopen met korting in de 

Canon webshop met personeelskorting ook mogelijk te maken voor onze 

gepensioneerden. CPP heeft ons laten weten dat het gebruik alleen mogelijk is 

indien  men een Canon e-mailadres heeft en dus vaste medewerker is. CPP ziet 

geen mogelijkheden dit aan te passen. Dus helaas blijft dit voor ons niet mogelijk.  

Graag willen we u toch nog even wijzen op de mogelijkheid voor het kopen met 

korting via Benefits at Work. Op dit platform kunt u flink wat besparen op vele 

producten dankzij leuke kortingen bij de grotere leveranciers zoals Bol.com, Hema, 

Decathlon etc. Op onze website onder Benefits at Work vindt u alle informatie.  

Hiernaast hebben we ook nog de mogelijkheid geboden zich in te schrijven bij de 

Personeelsvoordeelwinkel. Deze online-winkel biedt ook tal van artikelen aan 

tegen hoge korting. Zie onze website bij Personeelsvoordeelwinkel . 

 

Océ museum. 

Als laatste willen we u nog attenderen op het prachtige Océ museum dat zeker een 

bezoekje waard is. De informatie hierover kunt u vinden op onze website maar 

zeker ook op de site van het museum zelf via deze link ocemuseum.nl . Tevens 

post het museum geregeld interessante wetenswaardigheden op LinkedIn. 

Adres 

Hogeschoorweg 21  

5911 EJ Venlo 

 

Telefoon: 

077 3541050 

 

E-mail: 

info@vg-oce.nl 

 

 

 

Bezoek onze 

website! 

Ga naar: 

vg-oce.nl 

 

mailto:info@vg-oce.nl
https://vg-oce.nl/index.php/personeelskorting-voor-jou
https://vg-oce.nl/index.php/personeelsvoordeelwinkel
https://www.ocemuseum.nl/
mailto:info@vg-oce.nl
https://www.vg-oce.nl/index.php
https://www.vg-oce.nl/index.php

